
 
Českomoravský svaz chovatelů poštovních holubů  
Oblastní spolek Pardubice 
Masarykova 124 

533 04 Sezemice 

________________________________________________________ 
 
Zápis z konference delegátů OS CHPH Pardubice konané dne 23.3. 2024 v Dříteči 

 
Přítomni:  

delegáti MS/ZO Přelouč, Pardubice, St. Ždánice, Svítkov, Holice, Proseč, Vysoké Mýto, Litomyšl, 

Česká Třebová, Čistá (dle prezenční listiny) a členové výboru OS: Bouška T., Filipi J., Hájek T., 
Horníček P., Málek Z. 

Neomluveni: delegáti MS Chrast  
Z celkového počtu 41 delegátů přítomno 36 delegátů. 

 

1. Zahájení konference  
Konferenci zahájil předseda OS Tomáš Bouška, přítomné seznámil s návrhem programu 

konference, který byl jednohlasně přijat. 
 

2. Volba komisí konference  
Předseda OS navrhl vytvoření pracovních komisí konference, které byly následně odsouhlaseny ve 

složení:  

Návrhová komise: Hájek T., Horníček P., Ing. Sládek O. 
Mandátová komise: Ing. Holub Z., Jetmar Z., Dytrt T. 

 
3. Kontrola usnesení z podzimní konference  

Úkoly uložené poslední konferencí byly splněny, resp. byly následně dořešeny v rámci programu 

konference. 
 

 
4. Zpráva předsedy OS o činnosti za období od minulé konference  

Předseda OS ve své zprávě seznámil přítomné delegáty s následujícími body / tématy: 

• Pozemky u garáže v Přelouči byly na základě uzavřené kupní smlouvy zapsány v katastru 
nemovitostí na OS CHPH Pardubice, dokončení nejnutnějších oprav bude provedeno 

v roce 2024 

• Návrh pravidla podporující účast chovatelů na oblastních výstavách 

• Zpráva z poslední konference ČS CHPH, detaily zde: 

zápis_konf_cs_jaro_2024.pdf (postovniholub.cz) 
• Kooperace na DT2024 dohodnuta v rozsahu roku 2023 s OS Polabí, Praha, Středočeský a 

Lidice na závodech Eschweiler, Damme a Überherrn, nově přistupuje kooperace s OS 

Kolín na všechny čtyři DT, spolupráce s Maraton klubem Sev. Moravy nebude v roce 2024 
realizována, pro rok 2025 iniciovány kroky k vyjasnění pravidel a možnosti opětovné 

navázání spolupráce 

• Kooperace na ST2024 dohodnuta v termínu 23.6. Kirchberg s OS Východočeská, Polabí, 

Praha, Středočeský a Lidice, kooperace na dalších ST 2024 (KT) s OS Východočeská 

• Návrh na uložení části finančních prostředků OS na úročený vklad 
 

5. Zpráva výcvikáře OS o činnosti za období od minulé konference  
Výcvikář OS Jan Filipi informoval především o výstavní sezóně a umístění holubů našich 

chovatelů. 
 

 

https://www.postovniholub.cz/files/zapisy/z%C3%A1pis_konf_cs_jaro_2024.pdf


 

6. Zpráva pokladníka o hospodaření v roce 2023 
Pokladník Pavel Horníček přednesl konečnou zprávu o hospodaření OS v roce 2023. Příjmy 

dosáhly výše 527.911 Kč a výdaje byly v částce 607.697 Kč, což určuje schodkový výsledek 
79.786 Kč, což je nižší schodek oproti schválenému rozpočtu. 

 

7. Zpráva předsedy revizní komise  
Předseda revizní komise L. Hruška přednesl zprávu revizní komise, RK neobdržela v uplynulém 

období žádný podnět k řešení. Po diskusi byla tato zpráva delegáty konference schválena. 
 

8. Schválení rozpočtu na rok 2024 

Pokladník Pavel Horníček přednesl návrh rozpočtu hospodaření na rok 2024, který byl představen 
jako schodkový ve výši cca 80.000 Kč, pokud nedojde k okamžitým změnám na straně 

plánovaných příjmů. Výborový návrh opatření přinášející vyšší příjmy a představený delegátům 
konference byl následující:  

a. navýšit cenu boxů o 15% 

b. zavést paušální roční poplatek 200 Kč na evidovaného člena OS CHPH Pardubice 

c. účtovat platby za účast na závodech holoubat dle stejného principu, jaký je uplatňován v 

závodech starých holubů (dle původní přihlášky a event. holuby navíc účtovat dodatečně) 

Po vystoupení řady delegátů v diskusi bylo přistoupeno k hlasování o celém balíčku těchto 
opatření a.-c., který nebyl většinou delegátů schválen (17/16/2). Následně bylo dohodnuto 

hlasovat jednotlivě o navržených opatřeních. Delegáti v následujících třech hlasováních přijali tyto 

návrhy následovně: 
a. 21/15/0 

b. 23/12/1 
c. 28/12/1 

 

Po přijetí těchto tří opatření byl rozpočet v upravené podobě jako vyrovnaný delegáty konference 
schválen. 

 
9. Projednání návrhu závodního plánu holoubat 2024 

Pro jednání konference byly předloženy dva návrhy závodního plánu letů holoubat 2024: 

• výborový návrh 

• návrh ZO Proseč 

 
Po představení detailů / argumentů jednotlivých návrhů a diskusi bylo přistoupeno k hlasování, ve 

kterém delegáti rozhodli o schválení ZP holoubat dle výborového návrhu (29/7/0). 
 

10. Model svozu sezóny starých holubů 2024 
Konference projednala návrh čtyř ZO/MS Vysoké Mýto, Česká Třebová, Holice a Litomyšl na 

úpravu svozu v sezóně závodů se starými holuby 2024, který nebyl v hlasování přijat 17/7/11. Po 

diskusi byla na návrh z pléna odsouhlasena (27/7/2) pravomoc výboru rozhodnout o konečné 
podobě svozu sezóny starých holubů 2024. 

 
11. Návrh na novou soutěž Supermistrovství  

ZO Proseč prostřednictvím J. Filipiho představila návrh na ustanovení nové soutěže OS = 

Supermistrovství, do které by se počítaly všechny závody sezóny starých holubů a všechny 
závody sezóny holoubat. Po diskusi byl návrh schválen (23/6/7). 

 
12. Návrh na pravidlo pro účast na výstavách OS 

Výbor představil návrh pravidla pro účast chovatelů v ZO/MS na oblastních výstavách OS CHPH 
Pardubice. Po diskusi byl návrh schválen (35/0/1) a plné znění pravidla je součástí usnesení. 

 



 

 
13. Usnesení a závěr  

Po předneseném návrhu na usnesení byla jednohlasně (36/0/0) potvrzena konečná podoba 
usnesení a předseda OS Pardubice Tomáš Bouška jednání konference ukončil.  

 

 
 

 
 

 

Přílohy:  Usnesení 
Zpráva RK 

Závodní plán 2024 
Přihláška na sezónu starých holubů 2024 

 
 

 

 
Zapsal:  Tomáš Bouška 

 
 

Dne 23.03. 2023 

 


